



Protokoll fört vid STYRELSEMÖTE med Storsjöns Segelsällskap

Protokoll

Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap

Datum: 2010-04-13
Tid: 19:00
Plats: Klubbhuset Hamnen

Närvarande:

Göran Fürstenberg	Ordförande
Lars Nordberg	Sekreterare
Kjell Sundström	
Per Sandström	
Eva Dadell	
Wille Ulrich-Häreblad	
Claes Høglert	
Eva Dadell	
Günther Matthias	

§1 **Ordförande öppnar styrelsesammanträdet.**

§2 **Ekonomi.**

Föredrogs av Göran i Svens bortavaro.

Sven har låtit meddela att det ser bra ut. Dock ett litet problem: Projekteringen av kranen, att utreda markförhållanden mm, kostade ca 54.000,-, vilket är förlorade pengar om ingen byggnation sker.

Beslut: Inget särskilt beslut fattades.

§3 **Post.**

Föredrogs av Göran i Svens bortavaro.

Sven har meddelat att kallelse till Bingoalliansen, Östersunds Idrottsservice AB:s stämma inkommit och att vi bör vara närvarande.

Beslut: Göran och Hans-Bertil går på detta.

§4 **Festplanering:**

Günther föredrar detta. Ingen särskild fest blir fallet, men det blir pumpvaka och midsommarfest som vanligt. Dock blir det en sammankomst/informationsmöte med kaffe och bullar med prisutdelning och med information kring Åstorpet, seglarskolan mm. Priser måste beställas.

Beslut:

Datum för infoträffen fastställs till 18 eller 19/5 beroende på vad som passar för Folkets Hus. Tid 1900 – 2200 max. Fika skall ordnas och det skall anmälas om man avser att närvara så att fikat räcker. Asbjörn kommer att informera om Åstorpet och varvet/kranen mm. Anmälan skall ske före ankomst. Programmet för träffen fastställs vid nästa styrelsesammanträde. Olle bokar lokalen.

§5 Midsommar:

Günther tar ansvar för detta, anslås på hemsidan.

§6 Pumpvakan:

Förslag, på varvet, i lämpligt båtskjul, tex 29/5.

Beslut: i enlighet med förslag

§7 Rapporter

Jolle:

Föredrogs av Eva.

Jolleparkering får vara på parkeringen i nordliga dubbelsidiga parkeringen söder om hamnen, mittemot gamla Beijers. Det skall sättas upp tillfälliga staket.

Utbildningarna ligger ute på hemsidan. Var skall detta läggas på hemsidan? Denna fråga återkoms om här hemsidan diskuteras.

Beslut: Inget särskilt beslut fattades.

Kölbåt:

Föredrogs av Claes.

Program finns på hemsidan, vilket skall kompletteras. Diskussion kring kölbåttävlingar kontra jolletävlingar skedde.

Claes lämnade en allmän information om kommande kölbåttävlingar, om intresse finns, tex Frösön runt, Storsjön runt mm.

Förslag:

Om man vill vara gask, skicka ett mail om detta som annonseras på hemsidan.

Beslut: I enlighet med förslag.

Anläggning: Föredrogs av Olle.

Klubbhuset ska målas lite, men det är så lite så Olle gör detta själv. Plåtblecket i dörrfordret skall därtill ses över.

Beslut: Inget särskilt beslut fattades.

Varvet:

Föredrogs av Kjell.

Arbete i klubblokalen mm behöver göras när det torkat upp. Grovt grus behöver beställas för att fyllas upp med, ca 40-60 kbm. Hjälp för att arbeta med detta behövs.

Ang markplanen så får det anstå till dess det torkat upp. Dräneringen fungerar bra utom där dräneringsslangen fyllts av sand. Justeringar behöver göras. Platsmarkering skall ske i sommar. Får tas eftersom framöver i mån av tid.

Mats Johansson (sjöMatte) ska ev kunna arbeta på varvet, klubben får bidrag för detta. Kjell ansvarar för detta.

Beslut:

Inget särskilt beslut fattades.

Städning på toaletterna mm:

Föredrogs av Göran.

Förslag att hela klubblokalens golv städas även det, en gång per vecka och att den som gör det får 100,-/gång.

Beslut: I enlighet med förslag.

Stoss/SSS

Föredrogs av Per.

Allmän diskussion om huruvida vi skall ha förkortningen STOSS eller SSS. Claes och Lars framförde åsikten att det är gammal tradition att klubben förkortas SSS, åtminstone lokalt, och att det är synd att ändra på detta. Att vi heter STOSS vid tävlingar mm är fallet sen länge och inget problem. Det konstaterades att åsikten att det är praktiskt med samma förkortning överallt och att Monica bla har meddelat att man bör ha endast STOSS. Styrelsen konstaterade att man om man skall ändra måste ändra loggan på flaggor, emblem, nålar mm.

Beslut:

Inget särskilt beslut fattades i anledning av detta.

Hemsidan:

Föredrogs av Per.

Div övrig information kring väder, islossning mm har efterfrågats. En allmän diskussion följde.

Synpunkter från Per:

Alla bör titta på hemsidan och se efter om det finns synpunkter.

Förslag från Per: Alla filer skall vara PDF-filer. Filerna skall döpas med datum och ett systematiskt namn så att de kan identifieras.

Beslut:

I enlighet med Pers synpunkter och förslag.

Roderbladet:

Föredrogs av Per.

Allmän diskussion togs upp om Roderbladet och dess form och varande.

Beslut:

Roderbladet blir kvar i elektronisk form som en särskild sida på hemsidan, som kan skrivas ut i mån av behov. Den kommer ej att tryckas i pappersform.

Info ang Roderbladet till Per senast 8/5. Blir det problem, ring Per.

Anläggning: komplettering:

Föredrogs av Olle

Ny kopiator har skaffats till Klubbhuset i hamnen, det gamla som står kvar i lokalen skall slängas.

Kranen:

Föredrogs av Göran.

Asbjörn har lämnat info om kranen som kommit till Olle. Olle mailar till styrelsen@stoss.se så att alla får del av detta.

Alnö båtklubb:

Föredrogs av Olle.

Årlig avgift + enskild avgift utgår. Olle får i uppdrag att datera upp detta.

Övrigt:

Föredrogs av Göran.

Kultur och Fritidsnämnden vill titta på vår verksamhet. Sker i Maj, tex i anslutning till arbetsdagens slut. Tex visa varvet, visa klubbstugan, eventuellt visa bildspel i klubblokalen. Asbjörn, Franz eller liknande bör vara med. Göran fixar bildspel till 11/5, vi kollar då på det. Möte med nämnden efter 11/5.

Vuxenseglarskolan:

Föredrogs av Claes.

Claes ska träffa Asbjörn och diskutera detta. Claes undersöker reglerna kring vuxenseglarskolan. Göran påpekar att det börjar bli bråttom.

Beslut:

Frågan bordlägges till 11/5.

Segelbåtens dag:

Föredrogs av Eva.

En grupp för att ordna segelbåtens dag bör tas fram så vi får en organisation kring detta. Eva kan inte själv jobba med detta. Monica kan hjälpa till, men orkar inte ta ansvaret ensam. Claes meddelar att han inte kan ta på sig mer arbete.

Ansvarig för segelbåtens dag behövs.

Förslag:

Att segelbåtens dag trots detta skall hållas.

Problem: man måste hitta medlemmar som kan ställa upp och ta ansvar.

Beslut:

Segelbåtens dag skall hållas. Göran ställer upp på denna dag med sin båt om någon annan är sammankallande/ansvarig.

Båtunionen.

Föredragande: Kjell

Kjell tar upp frågan om vi skall vara med i Båtunionen. Per tar på sig att kolla avgifter för detta.

Frågan bordlägges till dess kostnader och fördelar är utredda.

Medlemsavgifter:

Föredrogs av Per

Per vill ha en e-postadress och fullständigt personnummer till alla medlemmar så att det lätt går att kommunicera och att han kan överföra medlemsregistret automatiskt.

Förslag:

Att medlemmar som inte lämnar e-postadress och fullständigt personnummer inte får full tillgång till hela hemsidan.

Beslut:

I enlighet med förslag.

Nästa möte:

Nästa möte blir 11/5 i klubbstugan i hamnen.

Ordföranden avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse.

Vid protokollet

Justeras

Lars Nordberg

Göran Fürstenberg